
Konrad Zaporowicz
Radny Miasta Golubia-Dobrzynia
konradzaporowicz gmail.com
tel. 695912114

Golub-Dobrzyń, dnia 16.12.2024 r.

Pani Dominika Piotrowska
Burmistrz Miasta
Golubia-Dobrzynia

za pośrednictwem

Pani Moniki Kwidzyńskiej
Przewodniczącej
Rady Miejskiej Golubia-Dobrzynia

INTERPELACJA - Sesja Rady Miasta

Zwracam się z prośbą o uwzględnienie w planie działań infrastrukturalnych na rok 2025
następujących prac:

1. Naprawa lub budowa chodników na ulicy Polnej oraz Gagarina, zgodnie z istniejącą
dokumentacją. Na obydwu ulicach zamontowane są już krawężniki, brakuje jedynie kostki
brukowej.

Pragnę podkreślić, że osiedle Sokołowskie jest najstarszym osiedlem w Golubiu-Dobrzyniu. Warto
zaznaczyć, że niektórzy właściciele posesji już zrealizowali część chodnika na wysokości swoich
działek, co może przyczynić się do znacznego obniżenia całkowitego kosztu inwestycji — szacuje
się, że może być on niższy o 30-40%. Szerokość planowanego chodnika wynosi od 40 do 60 cm, co
sprawia, że jego budowa nie powinna wiązać się z wysokimi wydatkami.

Z góry dziękuję za rozpatrzenie mojej prośby.

SPECYFIKACJA: Łączna długość chodników przedstawia się następująco :

1. Ulica Gagarina długość po obu stronach łącznie ok 300 mb natomiast szerokość

chodnika to ok zaledwie 45 cm

2. Ulica Polna łączna długość po obu stronach to ok 350 mb również o bardzo wąskiej

szerokości ok 39 cm!

Do wiadomości:
- Radni Rady Miasta Golubia-Dobrzynia
-Wydział Infrastruktury
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Uprzejmie proszę o zabezpieczenie środków na remont parkingu przy bloku nr 38 w rokuinwestycyjnym 2025. W poprzednim wniosku zwróciłem uwagę na kwestię własności terenu.Ustalono, że połowa parkingu należy do Urzędu Miasta, a druga część do SpółdzielniMieszkaniowej. Biorąc pod uwagę, że niewłaściwa nawierzchnia parkingu stanowi problem dlamieszkańców tego bloku, zwracam się z prośbą o wystosowanie pisma intencyjnego w sprawie
partycypacji w kosztach prac dotyczących naprawy nawierzchni parkingu w 2025 roku.

Dodatkowo wnoszę moją prośbę o budowę czwartego etapu parkingu o szerokości około 13 m na
terenie miejskim, przed garażami Spółdzielni Mieszkaniowej przy ul. Tadeusza Kościuszki.
Obecnie mieszkańcy bloku parkują swoje pojazdy na nieutwardzonym gruncie, co stwarza
niedogodności. Budowa nowego odcinka parkingu nie tylko ułatwi życie mieszkańcom, ale również
przyczyni się do estetycznego wyglądu przestrzeni miejskiej.

Do wiadomości:
- Radni Rady Miasta Golubia-Dobrzynia ,
-Wydział Infrastruktury

Z wyrazami szacunku
Konrad Zaporfowicz
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Szanowna Pani Burmistrz,

Zwracam się z prośbą o zlecenie projektu a w kolejnym etapie budowy nowej nawierzchni wraz z
chodnikami i niezbędną infrastrukturą na Osiedlu Królewskim w Golubiu-Dobrzyniu. Temat ten był
kilkakrotnie poruszany na komisjach roboczych w poprzedniej kadencji, a mieszkańcy składali
osobiste wnioski na Komisji Infrastruktury.

Pragnę podkreślić, że mieszkańcy Osiedla Królewskiego borykają się z trudną sytuacją, która
wynika z grząskiego piachu, szorującej wody deszczowej oraz pochyłości terenu. Te czynniki
przyczyniają się do degradacji nawierzchni drogi gruntowej, co skutkuje powstawaniem błotnych
kałuż oraz głębokich ubytków w postaci dziur. Osiedle Królewskie jest położone blisko centrum
miasta i zamieszkane od wielu lat, zasługuje na poprawę warunków komunikacyjnych.

Na początku roku udało się doraźnie naprawić część nawierzchni ulicy Mieszka I, co jest krokiem
w dobrą stronę, ale potrzebne są dalsze działania. Warto również zauważyć, że istnieje projekt
oświetlenia ulic osiedla, który jest systematycznie realizowany poprzez instalację nowych lamp
ulicznych.

Zwracam się zatem do Pani Burmistrz oraz Pana Wiceburmistrza z prośbą o włączenie Osiedla
Królewskiego do planowanych inwestycji drogowych na lata 2025/2026, z możliwością pozyskania
środków zewnętrznych, co pozwoli zminimalizować wkład własny Urzędu Miasta .
Do wiadomości:
- Radni Rady Miasta Golubia-Dobrzynia
-Wydział Infrastruktury

Z wyrazami jzacunku
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